
Referat fra bestyrelsesmøde den 5.11.24 

Tilstede: Simon – Rasmus – Julie - Rene og Annette 

1. Restance. Vi har lidt restancer, som vi skal have indkrævet. Derudover vil vi hver måned sikre os, at 

alle er tilmeldt betaling for de ydelser de får.  

Julie gennemgår listerne for skoleafdelingen, Annette gennemgår listerne for opstaldning, 

foldordning osv i privatafdelingen. 

2. I februar har vi generalforsamling, hvor der igen skal vælges medlemmer til bestyrelsen. Dette 

kræver jo iflg. vores vedtægter at man har været medlem af klubben i minimum 3 måneder. Derfor 

laves der et opslag på facebook om, at man skal tilmelde sig et medlemskab nu, så man har 

mulighed for at blive valgt ind i bestyrelsen, hvis dette ønskes. Dette er for at minde folk om, at det 

skal gøres nu. 

3. Vores økonomi ser stadigvæk fin ud, så det er jo rigtig dejligt. Dog passer vi stadigvæk på, hvad 

pengene bruges til. 

4. Camilla Velling begynder så småt at pynte til jul, så det bliver dejligt med noget lys og pynt rundt 

omkring i klubben. 

5. Simon har snakket med Walber ang multibane på springbanen. Da det er meget dyrt, vil Walber 

foreslå os, at vi til at starte med kun laver en bane og gør så der efterfølgende kan kobles flere 

baner på hen af vejen. Vi arbejder videre med dette, dog skal der også søges nogle fonde for at 

dette kan muliggøres 

6. Vi kommer til at mangle 2 nye ungarbejdere, da både Sille og Vega har sagt op. Der laves et opslag 

på klubbens facebook, opstaldergrupen samt i skoleafdelingen. Simon laver dette opslag. 

7. Der kommer her inden længe en banebygger og underviser springrytterne i at bygge bane. Alle 

klubbens medlemmer er velkommen til at deltage i dette arrangement. Det er onsdag den 13.11.24. 

kl. 16 

8. Den ”nye” Gyllevogn er kommet og der skal laves lidt på bagenden, det har Ole lovet at kigge på. Vi 

får produkthandleren til at hente den gamle hvis han kan have den på en vogn i længden. Ellers skal 

den skæres over. 

9. Vi har haft brandtilsyn og der var nogle enkelte ting de bemærkede og det har vi nu fået styr på. 

10. Vi arbejder på at få nogle flere spejle ind i den store ridehal samt bedre lys ude ved mødding og fra 

laden og ud. 

11. Juniorudvalget vil lavet et arrangement imellem jul og nytår med overnatning, der kommer opslag 

på facebook vedr. dette. Derudover har de også lavet et hyggehjørne i rytterstuen, med en sofa og 

en lænestol. Hvis der er nogle der har nogle spil der ikke bruges længere, kunne dette ønskes til 

hyggen. 

Næste møde den 5.12.24 kl. 18.30 

Referent: Annette Frydberg 

 

 


